

**Announcement to the Shareholders of  
Reem Investment PJSC  
Electronic Participation of the Shareholders  
to the General Assembly Meeting of to be held  
on Monday, 30 March 2020 at 12 pm**

- 1 In the context of the UAE's endeavor to apply the highest levels of safety and in line with the instructions of the Ministry of Health to avoid gatherings in the current period, Reem Investments PJSC ("the Company") would like to announce to its **shareholders to participate electronically and not attend in person** in the General Assembly Meeting ("GAM") that will be held on Monday, 30 March 2020 at 12 pm.
- 2 The GAM will be live streamed, and the Shareholders can join the GAM using the weblink whereby the Shareholder can view the proceedings as well as actively participate.

Details of weblink are as below:

<https://call.lifesizecloud.com/923430>  
Passcode: 1234

The Shareholders can join the weblink through either a desktop/laptop (recommended) or through a smartphone.

Shareholders are advised to test the weblink at least one day in advance and for any technical difficulties please call 050 5715369.

- 3 Shareholders are advised as below:  
**Prior to GAM date:**

- i. Please download the audited financials from the Company website:  
<https://reeminvestments.com/financials-statements/>
- ii. For any queries, please send a mail at least two days before GAM to [fs@reemi.ae](mailto:fs@reemi.ae).

**إعلان للمساهمين في شركة ريم للإستثمار  
ش.م.خ  
للمشاركة إلكترونياً في إجتماع الجمعية العمومية  
والذي سيعقد يوم الإثنين ، ٣٠ مارس ٢٠٢٠  
الساعة ١٢:٠٠ ظهراً**

١ في إطار حرص دولة الإمارات العربية المتحدة على تطبيق أعلى درجات السلامة وتماشياً مع تعليمات وزارة الصحة على تجنب التجمعات في الفترة الحالية، فإن شركة ريم للإستثمار ش.م.خ ("الشركة") تود أن تعلن لمساهميها المشاركة إلكترونياً وعدم الحضور شخصياً في إجتماع الجمعية العمومية ("الإجتماع") والذي سوف يعقد في يوم الإثنين، ٣٠ مارس ٢٠٢٠ في الساعة ١٢:٠٠ ظهراً.

٢ سيتم بث الإجتماع مباشرة ويمكن للمساهمين الانضمام إلى الإجتماع باستخدام الرابط الإلكتروني حيث يمكن للمساهم الإطلاع على الإجراءات والمشاركة الحية والمباشرة.

تفاصيل رابط الموقع كما يلي :

<https://call.lifesizecloud.com/923430>  
Passcode: 1234

يمكن للمساهمين الانضمام إلى رابط الموقع الإلكتروني من خلال الكمبيوتر المكتبي / الكمبيوتر المحمول (موصى به) أو من خلال الهاتف الذكي .

يُنصح السادة المساهمون بإختبار الرابط الإلكتروني قبل يوم واحد على الأقل من موعد الإجتماع ، وفي حال وجود أي صعوبات فنية ، يرجى الاتصال على الرقم ٠٥٠٥٧١٥٣٦٩ .

٣ الإجراءات الواجب إتباعها من قبل السادة المساهمين :  
**قبل يوم الإجتماع:**

- i. تحميل البيانات المالية المُدققة من موقع الشركة :  
<https://reeminvestments.com/ar/financials-statements/>
- ii. في حال وجود أي إستفسارات ، يرجى إرسال إيميل على الأقل يومين قبل الإجتماع إلى [fs@reemi.ae](mailto:fs@reemi.ae)

- iii. Please send the signed proxy at least 2 days prior to GAM date to [agmproxy@reemi.ae](mailto:agmproxy@reemi.ae)

- iii. إرسال خطاب التفويض قبل يومين على الأقل من موعد الإجتماع إلى [agmproxy@reemi.ae](mailto:agmproxy@reemi.ae)

**On GAM Date:**

- i. Please join the web link between 11:30 am to 11:45 am
- ii. On clicking the web link, please provide the Shareholder Name that you are representing

**في يوم الإجتماع:**

- i. الدخول على رابط الموقع الإلكتروني بين (١١:٣٠ - ١١:٤٥) صباحاً
- ii. عند الدخول إلى الموقع، يرجى ذكر إسم المساهم الذي تُمثله .

- 4 After each agenda item, the GAM Secretary will invite the Shareholders to present their queries, discussion points and thereafter vote on the item. If there are no queries from the shareholders after completion of an agenda item, it shall be construed as approved. However, GAM Secretary will allow sufficient time, especially noting that there is no electronic voting, for the Shareholder to respond and will re-confirm before proceeding to the next agenda item.

- ٤ بعد الانتهاء من كل بند ، سيدعو مُقرر الإجتماع المساهمين إلى تقديم إستفساراتهم ونقاط المناقشة والتصويت بعد ذلك على البند . إذا لم تكن هناك استفسارات من المساهمين بعد الانتهاء من بند جدول الأعمال ، فيجب تفسيره على أنه مُوافق عليه. ومع ذلك ، سيُتيح مُقرر الإجتماع الوقت الكافي ، خاصة مع ملاحظة أنه لا يوجد تصويت إلكتروني للمساهم للرد وسوف يعيد التأكيد قبل الانتقال إلى البند التالي من جدول الأعمال.